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Abstract (en)
[origin: WO2022264046A1] The invention relates to a calendar mechanism having a season display for a timepiece, which calendar mechanism
comprises a drive wheel (26), the angular position of which represents the day of the month, a season display member (80) and a season display
drive member (62) arranged to be driven by the drive wheel (26) and to drive the season display member (80) only for a predetermined period of
time of less than thirty days every three months.

Abstract (fr)
Le mécanisme de calendrier à affichage des saisons pour pièce d'horlogerie comprend une roue d'entraînement (26) dont la position angulaire est
représentative du quantième, un organe d'affichage des saisons (80) et un organe d'entraînement d'affichage des saisons (62) agencé pour être
entraîné par la roue d'entraînement (26) et pour entraîner l'organe d'affichage des saisons (80) seulement pendant une partie du dernier mois de
chaque trimestre.
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